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Hoewel we ons kunnen vinden in (onderdelen van) de ingediende reacties maken we ook 

van de gelegenheid gebruik om kort en bondig drie punten in te brengen: 

 We denken niet dat de jeugdartsen voldoende zijn toegerust om te adviseren over de 

specifieke leerbaarheid/mogelijkheden van het kind binnen onderwijs, noch van het 

overzicht op het dekkend aanbod en de mogelijkheden. Bovendien staat de 

beschikbaarheid van jeugdartsen, buiten deze opdracht, behoorlijk onder spanning. 

Het tekort aan jeugdartsen is in sommige regio’s al zo groot dat het basispakket 

onder druk staat. 

 Voor het afgeven van een vrijstelling willen we uit kunnen gaan van het “meerdere 

ogen principe” waarbij minimaal de jeugdarts, leerplicht en het 

samenwerkingsverband betrokken zijn. Hierbij vragen we specifiek aandacht voor de 

instromers vanaf de voorschoolse voorzieningen (inclusief jeugdhulpvoorzieningen). 

 We missen de integrale benadering. Dit wetsvoorstel sluit onvoldoende aan bij de 

doorbraak-aanpak en andere aangrenzende initiatieven. Een meer integrale 

benadering kan voorkomen dat deze wet- en regelgeving nieuwe complicaties en 

overbodige bureaucratie veroorzaakt. 

 

Almere, 14-1-2021 
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